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Styrelsemöte  
 
Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
Tid:  2024-02-21 kl. 17.15 
Plats:  RF-SISU Småland 
 
Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Dan Gustavsson, Joakim Walltegen, Göran Carnander, Bengt 

Kinell. Susanne Görsberg, Björn Johansson, Åsa Linnér, 
  
  
Mötets öppnande § 1 
  Calle öppnade mötet och hälsade välkomna   
 
Föregående  
Protokoll § 2 
  Noterades att Calle har skrivning klar till partierna som inte deltog på Forum. 
 
 
Ekonomi § 3 
  Budget är klar, kommunalt stöd sökt av Göran.  
 
 
RF-SISU § 4 

Joakim rapporterade att RF genomfört extra stämma för att välja ny 
ordförande Anna Iwarsson. Årsmöte i RF-SISU Småland sker i Växjö 5 april.   
 

 
Jönköpings § 5 
Kommun  
Justerade Bidrag       Noterades att driftsbidrag till föreningarna höjts i vissa fall. Vi har naturligtvis 

inget emot det men har några funderingar på hur det har gått till och hur 
fortsättning ser ut. Är det bara 2024 eller gäller det fortsättningsvis också? 

 
Årets förening           Vi noterar att det en gång är sagt att Alliansen ska vara med och utse vilket 

skett tidigare men inte 2023. Calle tar dess båda frågor till Martin Funck 
 
Översiktsplan            Calle påpekar en konstig formulering i sammanfattningen i översiktsplan för 

mindre tätorter och landsbygd – Calle och Joakim går igenom Idrottsalliansens 
tidigare yttranden och bedömer om det ska skrivas ett nytt. 

 



Destinationsdag        Några av oss har fått inbjudan till 2024 – vi avser inte att närvara detta år. 
  
SM-veckan   Destination Jönköpings förslag om SM-veckan 2026 ev 2027 diskuterades. 

Tveksamt om ekonomin- det är mycket pengar och frågan är om något av 
kostnaden går tillbaka till våra föreningar. Vi är dock beredda att följa med på 
studiebesök till 2024 års SM-vecka i Västerås för att prata med deltagande 
föreningar och bilda oss en uppfattning på plats om nyttan med 
arrangemanget.  

 
EM, VM och OS  
-fonden § 6 
  9 ansökningar varav en fått stipendium tidigare så det är 8 aktuella. Vi  
  diskuterade punkten i våra stadgar men kom fram till att 5 är berättigade 
  Göran reviderar budgeten efter beslutet och skickar till Joakim. Bilaga 1 
 
 
Årsmöte § 7  

26/3 kl. 18,00 i RF-SISUS lokaler 
Alla handlingar är klara och publicerade i samband med inbjudan. Vi beslöt ta 
med revisorernas namn i valberedningens förslag.  Inbjudan via epost går ut 
snarast.  
Ändring i stadgarna för att förtydliga inför Spelinspektionen att vi är en Ideell 
förening tas med som ett förslag från styrelsen. Inga motioner är inkomna än. 
Vi diskuterade om förslag till valberedning då vi vet att vi står en ledamot kort. 
Inga förslag i sittande stund. 

 
 
Styrelsens uppdrag § 8 

Vi tittade på Calles text baserat på tidigare uppdragsbeskrivning - Bilaga 2 
Tanken känns god att vi blir mer strukturerade och tydliga med vem som är 
kontakt för vilket område. Arbetet med detta fortsätter efter årsmötet. 
  

 
Kommunikation 
och skrivelser § 9  
  Skrivelse till Spelinspektionen, ansvarig minister och RF är på gång angående 

det dyra och krångliga tillståndet för Hemmavinsten.  
 

 
Hemmavinsten § 10  

Mycket positivt framför allt från golfen – Hemmavinsten Trophy är en succé 
och gav 34 (!) nytecknade prenumerationer vid startmötet med de involverade 
föreningarna.  

    
 
Lokal TV § 11   

Bengt går ur styrelsen för Lokal TV men fortsätter bevaka. 
   
   



 
 
Övrigt  § 12 
   Idrottsforum framöver? Vi har som mål att genomföra var 18 månad men 

också första kvartalet varje valår. Det stämmer då inte riktigt med nuvarande 
intervall. Vi bestämmer att vi vill genomföra Idrottsforum februari 2025 samt 
mars/april 2026 och därefter vartannat år.  

  
 
Kommande möten § 13   
  Nästa möte blir Årsmötet tisdag 26/3.  
  Kommande möten under våren sätts vid konstitueringen. Vi kommer troligen 
  att besöka en eller ett par föreningar under vårens möten, förslag Visingsö AIS. 
   
 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
 
 
 
 
 
  Åsa Linnér  Calle Tollén 
  sekreterare  ordförande 


